
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDEȚUL  BIHOR 

 

PROCESUL VERBAL 

ÎNCHEIAT AZI  26.11.2019 

 

 

            Sunt prezenţi  9 consilieri locali , d-l  Albirt Bela, d-na Dull Melinda, d-l Biro Ferenc Sandor, 

d-na Gombos Brigitta  , d-l Homonai Alexandru , d-l Meszaros  Zoltan ,  d-l Simko Lajos , d-na Szabo Kinga 

, consilier-Viceprimar d-l Nagy Istvan Robert, Primarul d-l Bonisz Alexandru şi Secretarul general al 

comunei Cetariu d-na Sabău Mercedes 

Preşedintele  de şedinţă d-l  Albirt Béla ,  citeste ordinea de zi , după  cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărăre privind aprobarea studiului de oportunitate, modalitatii de atribuire a contractului de 

delegare , a proiectului de contractului de delegare, a tarifelor de transport,  avizarea Regulamentului și a 

caietului de sarcini pentru efectuarea serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate  

 

2. Proiect de hotărăre privind constituirea echipei mobile care asigură intervenția de urgență în cazurile de 

violență domestică în Comuna Cetariu 

 

3. Proiect de hotărăre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Compartimentului de 

asistenţă socială organizat la nivelul comunei CETARIU, județul Bihor 

 

4. Proiect de hotărăre privind aprobarea suprafeței rezultate din măsurători pentru cad.50818. 

 

5. Proiect de hotărăre  privind aprobarea impozitelor și taxelor locale 

 

6. Diverse  

 Cererea cetățenilor din Șușturogiu de legare la sistemul de apă, construire capelă mortuară, acordare 

sprijin pentru amenajare de șanțuri și  asfaltarea satului. 

 

 Cererea d-lui Debrenti László Zsolt de acordare materiale de construcții 

 

 prezentarea Consiliului local al comunei Cetariu a copiei după Raportul de audit si a Deciziei 

nr.4923/4.10.2019 emise de Camera de Conturi Bihor, in urma acțiunii de audit financiar asupra 

contului de execuție bugetară pe anul 2018. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

având în vedere fatul că Inspectoratul Şcolar judeţean ne-a trimis avizul , putem să suplimentăm ordinea de 

zi şi cu  proiectul de hotărâre privind reţea şcolară care va funcţiona în comuna Cetariu  în perioada 2020-

2021.Vă rog să votaţi dacă sunteţi de acord cu ordinea de zi suplimentată. 

 

Ordinea de zi suplimentată este aprobată în unanimitate pentru. 

 

HOTĂRÂRI 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

26.11.2019 a fost convocată şedinţa ordinară al Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din totalul 

de 11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 9 consilieri , lipsesc motivat d-l Drugas Marius şi d-l  



Nagy Sandor. În condiţiile acestea şedinţa noastră este legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate 

calificată de  7 voturi.   

Toți ați citit  Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  15.10.2019. Vă rog să votati pentru 

aprobarea acestuia. 

 

Pentru? 9     Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 0 

Szabo Kinga           

Homonai Alexandru 

           Meszaros  Zoltan  

          Gombos Brigitta   

          Biro Ferenc Sandor                         

           Simko Lajos  

     Albirt Bela 

     Dull Melinda 

 

 

D-l Albirt Béla – preşedintele de şedinţă 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu Proiectul de hotărăre privind   aprobarea studiului de oportunitate, 

modalitatii de atribuire a contractului de delegare , a proiectului de contractului de delegare, a tarifelor de 

transport,  avizarea Regulamentului și a caietului de sarcini pentru efectuarea serviciului de transport public local 

de persoane prin curse regulate? Dacă nu vă rog să votați 

 

Pentru? 7 Nagy Istvan Robert         Împotrivă? 0            Abţineri? 2 Meszaros  Zoltan 

      Szabo Kinga              Simko Lajos 

      Albirt Bela 

                             Dull Melinda 

            Gombos Brigitta   

           Homonai Alexandru 

      Biro Ferenc Sandor  

        

D-na Sabău Mercedes-secretar 

Trebuie să vă informez că d-na Koma Adel m-a sunat şi mi-a spus că programul autobuzului nu e bun 

pentru mai mulţi navetişti. Peste o zi a sunat pe o colegă şi a spus că au interpretat greşit programul de 

circulaţie. 

   

D-na Dull Melinda- consilier local 

Nu putem să mulţumim pe fiecare cetăţean. 

 

D-na Sabău Mercedes-secretar 

Prezintă un raport privind necesitatea constituirii echipei mobile care asigură intervenția de urgență în 

cazurile de violență domestică şi aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al 

Compartimentului de asistenţă socială 

 

D-l Albirt Béla – preşedintele de şedinţă 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre privind constituirea echipei mobile care 

asigură intervenția de urgență în cazurile de violență domestică în Comuna Cetariu ? Dacă nu vă rog să 

votați 

 

Pentru? 9 Nagy Istvan Robert         Împotrivă? 0            Abţineri? 0 

       Szabo Kinga               

       Albirt Bela 

                              Meszaros  Zoltan  

                  Dull Melinda 



            Gombos Brigitta   

           Simko Lajos 

      Homonai Alexandru 

      Biro Ferenc Sandor  

 

D-l Albirt Béla – preşedintele de şedinţă 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Compartimentului de asistenţă social? Dacă nu vă rog să votați 

 

Pentru? 9 Nagy Istvan Robert         Împotrivă? 0            Abţineri? 0 

       Szabo Kinga               

       Albirt Bela 

                              Meszaros  Zoltan  

                  Dull Melinda 

            Gombos Brigitta   

           Simko Lajos 

      Homonai Alexandru 

      Biro Ferenc Sandor  

 

 

D-na Sabău Mercedes-secretar 

Prezintă un raport privind aprobarea suprafeței rezultate din măsurători pentru cad.50818 , respectiv cu ocazia 

măsurării drumului şi a trecerii în număr cadastral s-a constat că drumul actual nu corespunde cu cea din harta 

veche şi de aici rezultă o diferenţă de 6300 mp. E mult din suprafaţa de 5, ha , care a fost deja cu număr cadastral. 

Mai repede sau mai târziu reiese dacă inginerul a lucrat doar din birou şi nu a constat pe teren realitatea. 

 

D-l Albirt Béla – preşedintele de şedinţă 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre privind aprobarea privind aprobarea suprafeței 

rezultate din măsurători pentru cad.50818 ? Dacă nu , vă rog să votați 

 

Pentru? 9 Nagy Istvan Robert         Împotrivă? 0            Abţineri? 0       

Szabo Kinga                  

             Meszaros  Zoltan  

                  Albirt Bela 

            Gombos Brigitta   

           Homonai Alexandru 

      Simko Lajos 

     Biro Ferenc Sandor       

     Dull Melinda 

 

D-na Sabău Mercedes-secretar 

Prezintă un raport privind obligaţia majorării impozitelor cu rata inflaţiei , adică 4,6%. Cum rămâne cu taxele 

locale  ? 

 

D-na Dull Melinda- consilier local 

Am constatat că taxele de închiriere sunt destul de mari peste tot. Am putea majora dacă am putea oferi 

condiţii. Când eu am închiriat căminul cultural am tremurat cu toţi oaspeţii. Ar trebui ceva , aer condiţionat , 

calorifer , sobă să facă aerul mai plăcut. Restul condiţiilor e ok. 

 

D-na Gombos Brigitta- consilier local 

Cca 100 lei/oră e taxa peste tot. Eu spun să nu majorăm taxele locale. 

 

 

 



D-l Albirt Béla – preşedintele de şedinţă 

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu Proiectul de hotărăre privind  impozitele şi taxele locale respectiv 

impozitele se majorează cu 4,6% iar taxele locale rămân ca anul curent? Dacă nu vă rog să votați 

 

Pentru? 9 Nagy Istvan Robert  Împotrivă? 0            Abţineri? 0  

Szabo Kinga                  

             Meszaros  Zoltan  

                  Albirt Bela 

            Gombos Brigitta   

           Simko Lajos 

      Homonai Alexandru 

      Dull Melinda 

      Biro Ferenc Sandor                         

 

 Cererea cetățenilor din Șușturogiu de legare la sistemul de apă, construire capelă mortuară, acordare 

sprijin pentru amenajare de șanțuri și  asfaltarea satului. 

 

D-na Sabău Mercedes-secretar 

Cimitirul fiind în proprietatea Bisericii Ortodoxe Comuna Cetariu  nu poate face investiţii . 

 

Simko Lajos –consilier local 

Trebuie să adoptăm o hotărâre ca fiecare cetăţean să întreţină şanţul din faţa casei lui 

 

D-na Sabău Mercedes-secretar 

Există o hotărâre din 2012 de gospodărire comunală. 

 

D-na Dull Melinda- consilier local 

În Oradea cum se poate să fie obligaţi oamenii să întreţină spaţiile verzi dintre blocuri? Toţi repară 

casele vechi. Aici de ce nu se poate? Dacă are proprietate să întreţină. 

 

D-na Sabău Mercedes-secretar 

În Oradea este 500% impozitul pentru imobilele lăsate în paragină. 

 

 Cererea d-lui Debrenti László Zsolt de acordare materiale de construcții 

 

d-l Biro Ferenc Sandor – consilier local 

Nu putem să dăm la toţi ceea ce vor. 

 

D-na Gombos Brigitta- consilier local 

D-l consilier Simko aţi făcut acel loc de parcare din fonduri proprii? Nu aţi cerut de la nimeni 

nimic. Oamenii nu văd că nu prea avem bani? 

  

 prezentarea Consiliului local al comunei Cetariu a copiei după Raportul de audit si a Deciziei 

nr.4923/4.10.2019 emise de Camera de Conturi Bihor, in urma acțiunii de audit financiar 

asupra contului de execuție bugetară pe anul 2018 

 

D-l Albirt Béla – preşedintele de şedinţă 

 Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

   Albirt Béla          Secretar General 

             Jr. Sabău Mercedes  


